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Sitno, 13 marca 2014 roku 
 

ST.0002.VI.45.2014 
 

Protokół Nr XLV/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 13 marca 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na lata 2014-2018. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Sitno za 2013r. 

6. Plan pracy Komisji Stałych Rady Gminy Sitno na 2014r. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Antoni Gazda 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Ostapińska Dorota 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Tarkot Alina 

12. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Borowiec Andrzej 

2. Palikot Piotr 

3. Szajnoga Marek 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLV Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, Panią kierownik CK 

Agnieszkę Grzesiuk. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 13
50

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad sesji 

i zapytał czy są do niego uwagi. 

Pan Biłant stwierdził, że skoro i tak się spotykamy na koniec miesiąca to 

może lepiej sprawozdania i plany pracy Komisji Stałych odłożyć na następna 

sesję, na koniec miesiąca. 

Pan Przewodniczący podzielił zdanie Pana Biłanta mówiąc, że i tak nie ma 

w dniu dzisiejszym Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, a więc i tak 

musielibyśmy wracać do tego tematu na następnej sesji. 

Ponieważ uwag więcej nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Zygmunt Niedźwiedź, Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Pan Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały zanim zostanie ona 

odczytana. 

Pani Tor wyjaśniła, że podjęcie tej uchwały wynikło z konieczności 

dołączenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na lata 2014-2018 do 

projektu przeciwdziałania przemocy, ponieważ poprzedni Program był 

opracowany do końca roku 2013 nie można go było dołączyć do tamtego 

projektu do konkursu. Szkoła postanowiła napisać projekt i przedstawić go do 

konkursu, jednak termin dołączenia wszystkich dokumentów do konkursu 

upływa 14 marca br., dlatego też stąd ta sesja w dniu dzisiejszym.  

Następnie Pani Tor omówiła w/w Program na lata 2014-2018. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XLV/253/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 lutego 2014r.  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na 

lata 2014-2018. 

Pan Sekretarz poinformował, że Projekt jest napisany, ale tam trzeba jeszcze 

własne środki Gminy około 6tys.zł to jest około 10%.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Sitno za 2013r. 

 

Punkt ten został przełożony na następną sesję 

 

Ad. 6 

 

Plan pracy Komisji Stałych Rady Gminy Sitno na 2014r. 

 

Punkt ten został przełożony na następną sesję. 
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Ad. 7 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Pan Sekretarz w zastępstwie Pana Wójta  

Poruszając zagadnienia: 

1. Spotkań z mieszkańcami w poszczególnych miejscowościach (Pan 

Sekretarz przekazał Radnym harmonogram spotkań w poszczególnych 

sołectwach); 

Pan Sekretarz poinformował, że na spotkaniach będą poruszane 3 punkty, tj.: 

1) Statuty sołectwa (nowe statuty), 

2) Sprawy kolektorów słonecznych (ich wykonawstwa i rozliczenia), 

3) Sprawy gospodarcze miejscowości. 

2. Drogownictwa (poprawiono drogi w poszczególnych miejscowościach 

i nadal są poprawiane – poszło prawie 19 wywrotek gruzu po 43,05zł 

brutto z transportem); 

3. Sprawy strażackie (turniej wiedzy pożarniczej – szkoły podstawowe brały 

udział, zakończono zebrania strażackie, pospawano zbiornik 

w Jarosławcu); 

4. Rolnictwa ( składanie wniosków o dopłaty – pani Pac wypełnia teraz 

wnioski w Budynku Centrum Kultury na górze); 

5. Kulturalne ( został powołany dyrektor Centrum Kultury Pani Agnieszka 

Grzesiuk do roku 2018, został ogłoszony konkurs na głównego 

księgowego, w Cześnikach został przekazany budynek wykonawcy 

z Lublina, zostały pomierzone stroje dla orkiestry, w sobotę będą 

mierzone stroje dla KGW- 37 stroi w tym Sitno, tak jak rozmawialiśmy 

na poprzedniej sesji); 

6. Sportu ( turnieje w tenisie stołowym w piłce siatkowej kobiet 

i mężczyzn); 

7. Sprawy szczepień dziewcząt (zostały przygotowane ulotki – apel ogólny, 

przygotowano deklaracje rodziców do szkół – rodzice mają przynosić 

ewentualne zgody na szczepienia do 24 marca i dopiero wtedy będziemy 

ogłaszać konkurs ofert wykonanie tego szczepienia, według prognoz 

mamy około 145 dziewczynek); 

Następnie Pan Sekretarz zaprosił Radnych na turniej piłki nożnej 

samorządowców w niedzielę w Sułowie. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że dostaliśmy pismo z Gminy 

Miączyn z prośbą o zaopiniowanie im wiatraków na terenie gminy Miączyn. 

Wiatraki mają być zlokalizowane we Frankamionce, ale ze strefą oddziaływania 

na Kolonii Niewirków. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że pod tym kryje się temat wiatraków 

w Gminie Komarów. Swojego czasu przyszło do Rady pismo z Gminy 
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Komarów w sprawie strefy oddziaływania wiatraków na obszary położone 

w Cześnikach Kolonia Górna, na które należy w końcu odpisać. 

8. Temat azbestu; 

9. Sprawy śmieci ( mamy możliwość pozyskania pieniędzy z recyklingu); 

 

Pan Sekretarz poinformował, że na kolejną sesję ewentualnie będzie bardzo 

dużo spraw – zmiany w studium i w planie (około 100 działek do zmian). 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że mamy nową centralę telefoniczną, 

a co za tym idzie zmienione numery telefonów, jednak stare numery dalej 

funkcjonują. Na chwilę obecną mamy, też zainstalowane telefony VoIP-we 

w Centrum Kultury w Sitnie, w świetlicy w Stanisławce i w Centrum 

teleinformatycznym w Cześnikach, które umożliwiają darmowe połączenia 

z Urzędem. 

 

Ad. 8 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

 Pan Przewodniczący poprosił, o uporządkowanie śmieci koło przystanku 

przy kościele w Horyszowie, ponieważ jest już tak śmietnik przegnity, że 

wszystko z niego wypada. 

Pan Wójt zapytał, czyj to jest obszar. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jest to Gminy, ponieważ jest to przy 

drodze gminnej. 

Następnie Przewodniczący poprosił, o wysypanie jakiegoś materiału przed 

bramy wjazdowe do garaży OSP w Horyszowie, ponieważ nie ma tam nic tylko 

goła ziemia. 

Kolejno Przewodniczący poprosił o poprawienie drogi w dolnicy (droga od 

Horyszowa do Rozdół). 

Pan Wójt powiedział, że w przyszłym tygodniu zrobimy rozeznanie, co 

trzeba tam zrobić. 

Pan Gazda stwierdził, że takich miejsc jak na przystanku w Horyszowie 

koło kościoła jest znacznie więcej, a więc należałoby się przejechać pozabierać 

te śmieci. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że jeżeli można by było koło kościoła 

w Cześnikach pomalować ten metal na przystanku. 

Następnie Pan Jerzy Mzurek poinformował, że światło w Karpiu dalej nie 

świeci. 

Pan Biłant powiedział, że jeśli chodzi o harmonogram spotkań to jest to 

nierealne, aby mieszkańcy Jarosławca Dolnego przyszli w południe na zebranie 

i zaproponował. 

Pan Wójt odpowiedział, że w takim razie zrobimy spotkanie o 17 lub 18 

godzinie w tym dniu, w którym jest według harmonogramu. 
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Pan Biłant powiedział, że w takim razie zróbmy spotkanie o 18 godzinie.  

Następnie Pan Sekretarz przedstawił trasy autobusów MZK po zmianach. 

Pan Niedźwiedź poprosił o poprawienie drogi koło Pana Praczuka 

w Stabrowie kolonia górna. 

Pan Wójt powiedział, że będziemy nad tym myśleć, jednak w pierwszej 

kolejności chcemy zrealizować te zobowiązania, które są zapisane w budżecie 

gminy. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że trzeba będzie najprawdopodobniej z remontami 

dróg poczekać na środki do końca sierpnia, aż otrzymamy pieniądze z funduszu 

sołeckiego. 

Następnie Pan Przewodniczący przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 

 

Pan Janusz Mazurek zaproponował, aby sesje rozpoczynały się wcześniej. 

Pan Pawlicha powiedział, aby ta kwestie poruszyć na następnej sesji jak 

będą wszyscy Radni. 

 

Ad. 9 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk            Edward Tukiendorf 


